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H ét műfüves sportpályát 
épít Rákosmente Önkor-
mányzata.  A tavasz bekö-
szöntével, március elején 

elkezdődtek a munkák, a beruházás 
összeértéke 120 millió forint. A hét 
műfüves, villanyfényes sportpálya a 
Diadal Úti Általános Iskola, a Ba-
lassi Bálint Nyolcévfolyamos Gim-
názium, a Czimra Gyula Általános 
Iskola, a Jókai Mór Általános Iskola, 
a Zrínyi Miklós Általános Iskola, 
a Bakancsos utcai sporttelep, vala-
mint a Pál Apostol Katolikus Álta-
lános Iskola és Gimnázium terüle-
tén létesül. Az építési munkálatok 
2009. március 3-án kezdődtek, az 
ütemezés szerint 2009. április végé-
ig mindegyik pálya megépül. Sz. B.

Hét darab mûfüves 
sportpálya épül

Metszés, permetezés, fakivágás, 
bozótirtás, tereprendezés, 
fűkaszálás, gyeptelepítés.

Kerítés, öntözőrendszer kiépítése, 
térkövezés.
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KERT TELEK RENDEZÉS

A Balassi Gimnázium 
mellett már folynak 
a munkálatok
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A bban a Vígszínházban ját-
szik diplomája megszerzése 
óta, amelyben nem csupán 
mára legendává lett művé-

szek játszottak, de a színházi körök-
ben ma is szinte naponta emlegetett 
zseniális és örökbecsű Várkonyi Zol-
tán játszott, rendezett, igazgatott. 
A „nagy bölényekből” már alig él 
valaki, a magyar színháztörténe-
lem klasszikusai lassacskán mind-
örökre távoznak, és az új generáció 
képviselői veszik át a helyüket. Ön 
hogyan éli meg, amikor egy szívéhez 
közel álló kollégája megy el?

– Ezekkel a művészekkel saj-
nos lassan egy korszak is távozik, 
amelynek ők fénypontjai, mérföld-
kövei voltak. Nekem megadatott, 
hogy számos színészóriással, illetve 
rendezőgéniusszal dolgozhassam 
együtt filmen, színpadon, tévében. 
Mindig megvisel, ha kolléga távo-
zik, hiszen már magam sem vagyok 
fiatal. Bár régen meghaltak, Ruttkai 

Éva, Latinovits Zoltán, Somogyvári 
Rudolf, Bulla Elma, Sulyok Mária, 
Őze Lajos, legutóbb Bessenyei Fe-
renc, Darvas Iván, Zenthe Ferenc 
mind-mind nagyon hiányoznak 
nekem, akárcsak Várkonyi vagy 
éppen Fábry Zoltán.

– Úgy tudom, van egy kedves csa-
ládi története, amely Ruttkaihoz is 
erősen kötődik.

– Nagy találkozásunk színpadon 
az Orfeusz alászáll című Tenessee 
Williams darabban esett meg Évá-
val. Egyik vasárnap délután és este 
is játszottuk a művet, mikor is az 
első előadás végeztével kaptam a 
csodás hírt: megszületett a fiam. 
Éva mindkettőnket betuszkolt – 
úgy ahogy voltunk, jelmezben – a 
kocsijába, és elszáguldott velünk az 
alig másfél órányi szünetben a Tété-
nyi úti kórházba, hogy megnézzük 
újszülött kisfiamat. Az esti előadást 
már ebben a boldog tudatban játsz-

hattam végig, nem csoda, hogy úgy 
emlékezem vissza rá, mint életem 
legboldogabb estéjére.

– Gyűjti önmagáról a tévéfelvéte-
leket, filmeket, újságcikkeket?

– Nem igazán. Édesapám volt 
az, aki szociográfiai pontossággal 
rendszerezett és eltett minden egyes 
rólam megjelent újságcikket, kriti-
kát, de az ő halála óta bizony na-
gyon hiányos lett ez a gyűjtemény. 
Én magam csak egy-egy számomra 
értékesebb, érdekesebb, kedvesebb 
riportot, írást őrzök meg, de nem 
különösebb rendszerességgel. Nem 
vagyok hiúbb az átlagnál.

– Azt hallottam, létezik egy bi-
zonyos album, amelyet egy lelkes 

hölgyrajongója állított össze önről, 
önnek.

– Ez igaz, de nem egy, hanem 
három album is létezik! Kedves 
hódolómnak, egy hölgynek kö-
szönhetem ezeket, ő állította össze 
a rólam szóló képekből, cikkekből, 
és egy alkalommal át is adta mind-
et. Cserébe egy darabig minden 
előadásomra meghívtam, de még 
mielőtt bárki másra gondolna, ez 
volt minden. 

– Ön nem tartja magát sem jó-
képűnek, sem vonzónak, holott a 
hölgyek – kortól függetlenül – mind 
a mai napig rajonganak önért, és 
rendkívül sármos férfinak tartják. 
Nem vállalja ezt fel?

– Igaz, hogy a nőkkel életemben 
nem voltak gondjaim, mindig el 

voltam kényeztetve, de én maga-
mat mindig inkább karakteresnek 
tartottam, mint szépnek vagy jó-
képűnek. Ha alaposabban végig-
nézzük az eddig eljátszott – főként 
televíziós – szerepeimet, rögtön 
kiderül, hogy jóval több karakter-
szerepet, negatív figurát osztottak 
rám, mint pozitív hőst, ügyeletes 
szépfiú sem voltam. Az egyetlen 
igazán pozitív figurám talán csak 
Sándor Pál rendezésében a három 
részes Itt járt Mátyás király tévé-
film címszerepe volt.

– Ugye nem akarja elhitetni ve-
lünk, hogy nem voltak, nincsenek 
rajongói?

– Amikor a Popfesztivált meg a 
Harmincéves vagyok című musi-
caleket játszottuk a Vígszínházban, 
minden előadás után, akár egy be-
atkoncerten, rengeteg ember – fő-
leg hölgy – várt ránk a színészbejá-
ró előtt az utcán, hogy autogramot 
kérjen tőlünk. Nem egyszer a mű-
szaki bejáraton át kellett szó szerint 
kimenekülnie annak a színházból, 
aki időben akart odaérni az éjsza-
kai szinkronokra, filmfelvételekre. 
Még ma is mindig megvár pár em-
ber, de olyan már nincs, hogy közel 
százfős tömeg lesné a művészeket, 
mint hajdanán.

(Részlet a Pepita Magazin, 
2009 márciusi számából)

Lukács Sándor: Ugyanaz a pasi vagyok, mint főiskolásként voltam
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A sármos színész büszkén vállalja korát
Pontosan érkezik találkozónkra a Vígszínházzal szembeni 
cukrászdába, hétkor előadása van. A vendégsereg diszkréten 
súg össze a sármos színész láttán, és érdekes módon a fér-
fiak arcán ugyanúgy felvillan az elismerő mosoly, mint a 
fiatal lányokén vagy a középkorú hölgyekén. Pályafutásának 
harminckét éve alatt szemmel láthatóan jottányit sem csökkent 
Lukács Sándor népszerűsége. Ez talán annak is köszönhető, 
hogy szinte semmit sem változott, ugyanaz a kedves, lánglelkű 
teátrista, mint három évtizeddel korábban, még időközben 
megőszült haját sem igen vesszük észre. 


